
Protokół Nr 89/2023

Wspólne posiedzenie następujących Komisji Rady Gminy Dąbrówka:

1. Komisja Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego,

2. Komisja Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym,

3. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji,

4. Komisja Oświaty, Kultury i Sportu,

5. Komisja Budżetowo - Finansowa,
6. Komisja Gospodarcza,

7. Komisja Rewizyjna.

Wspólne posiedzenie Komisji odbyło się dnia 12 czerwca 2023 r. w Urzędzie Gminy 

Dąbrówka trwało od godz. 1422 - 1655 

W posiedzeniu udział wzięli:

Radni Gminy Dąbrówka: lista obecności w załączeniu do protokołu,

Oraz;

• Pani Agnieszka Gryglas - Zastępca Wójta,

• Pani Beata Brzezińska -  Sekretarza,

• Pan Andrzej Siarna -  Pełnomocnik ds. współpracy z jednostkami samorządu 

terytorialnego.

Tematem posiedzenia komisji było:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie Raportu o stanie Gminy Dąbrówka za 2022 rok.
3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powołania zespołu ds. 

zaopiniowania kandydatów na ławników do orzekania w Sądzie Rejonowym 
Warszawa Praga -  Południe w Warszawie na kadencje 2024-2027.

4. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniająca Uchwałę Nr 1.7.2018 w sprawie 
ustalenia składów osobowych komisji Rady Gminy Dąbrówka.

5. Sprawy bieżące.
6. Zamknięcie posiedzenia.

Przebieg posiedzenia komisji

Na prowadzącego połączone posiedzenie poprzez aklamację wybrano Pana 

Sławomira Rosa.

Otwarcia posiedzenia komisji dokonał Pan Sławomir Rosa.

We wspólnym posiedzeniu uczestniczyło 13 na 15 Radnych Gminy Dąbrówka.

Ad. 2 Przedstawienie Raportu o stanie Gminy Dąbrówka za 2022 rok.
Raport o stanie Gminy Dąbrówka za 2022 rok w formie prezentacji przedstawiła oraz 
szczegółowo omówiła Pani Beata Brzezińska.
Po przedstawieniu Raportu o stanie Gminy Dąbrówka za 2022 rok członkowie komisji 
zadali następujące pytania:



• Pan Tomasz Rasiński zadał pytanie dot. wysokich rachunków za energie 
elektryczną na budynku oczyszczalni ścieków. Czy nie można założyć 
fotowoltaiki na budynku oczyszczalni ścieków?

• Pan Sławomir Rosa w sprawie pracownika obsługującego wnioski 500 plus. 
Od maja 2022 r obsługa wniosków 500 plus została przeniesione do ZUS. Czy 
w związku z przeniesieniem ww. świadczenia ilość etatów uległa zmianie, czy 
zostały poczynione przesunięcia, na inne stanowisko w danej jednostce?

• Ponadto członkowie komisji zwrócili uwagę na dużą ilość etatów w Urzędzie 
Gminy Dąbrówka oraz umów na zlecenie.

Na wszystkie pytania udzielono odpowiedzi.

Ad. 3 Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powołania zespołu ds. 
zaopiniowania kandydatów na ławników do orzekania w Sądzie Rejonowym dla 
Warszawy Pragi -  Południe w Warszawie na kadencje 2024-2027
Pan Sławomir Rosa przedstawił projekt uchwały w sprawie powołania zespołu ds. 
zaopiniowania kandydatów na ławników do orzekania w Sądzie Rejonowym dla 
Warszawy Pragi -  Południe w Warszawie na kadencje 2024-2027.

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały:
13 głosów „za”,

0 głosy „przeciw”
0 głosów „wstrzymuję się", 
przy obecności 13 radnych

Ad. 4 Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniająca Uchwałę Nr
1.7.2018 w sprawie ustalenia składów osobowych komisji Rady Gminy Dąbrówka

Pan Sławomir Rosa przedstawił projekt uchwały zmieniająca Uchwałę 
Nr 1.7.2018 w sprawie ustalenia składów osobowych komisji Rady Gminy Dąbrówka.

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały zmieniająca Uchwałę 
Nr 1.7.2018 w sprawie ustalenia składów osobowych komisji Rady Gminy Dąbrówka.

13 głosów „za”,
0 głosy „przeciw”

0 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 13 radnych

Ad. 5 Sprawy różne

• Pan Piotr Bereda zawnioskował o odczytanie na sesji Rady Gminy Dąbrówka 
pisma mieszkańców ul. Krótkiej w miejscowości Dąbrówka w sprawie 
zaniepokojenia realizowaną w sąsiedztwie inwestycją. Inwestor ma w planach 
budowę trzech domków drewnianych z przeznaczeniem pod wynajem dla 
ok.45-60 cudzoziemców ze wschodu. W planach ma budowę kolejnych 
domków przeznaczonych również na w/w cel.

• Pani Helena Kuśkowska w sprawie dowożenia dzieci do szkoły.



Pan Piotr Bereda poinformował, że Komisja Rewizyjna Rady Gminy Dąbrówka 
przeprowadziła kontrolę poniesionych wydatków na utrzymanie autobusu szkolnego 
stanowiącego własność Gminy Dąbrówka i autobusów świadczących usługi 
dowożenia uczniów Gminie Dąbrówka za 2022 rok.
Koszty utrzymania autokarów za 2022 r.:

S autokaru gminnego wyniosły - 227 394,54, 
s  2 autokary prywatnego przewoźnika wynosiła - 312 780,62.

Zestawienie wydatków od stycznia do maja 2023 r.:
s  autokar szkolny -  100.481,12 zł. (nie ma rachunku za miesiąc maj za awarię 

autokaru szkolnego)
S przewoźnik prywatny -  213.052.90 zł.

O godz. 15.50 posiedzenie opuścił Pan Piotr Bereda.

Poddano pod głosowanie wniosek o przeprowadzenie postępowania celem 
wyłonienie przewoźnika na 3 autokary szkolne.

12 głosów „za”,
0 głosów „przeciw”

0 głos „wstrzymuję się”, 
przy obecności 12 radnych

• Pan Andrzej Marcinkiewicz złożył wniosek, który został przedłożony przez Pana 

Kamila Bieleckiego na wspólnym posiedzeniu Komisji Zdrowia, Spraw, 

Socjalnych i Porządku Publicznego Rady Gminy Dąbrówka oraz Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Dąbrówka o włączenie w nocy na okres wakacyjny 

oświetlenia ulicznego przy drogach gminnych i powiatowych na terenie gminy 

Dąbrówka.

Poddano pod głosowanie wniosek o włączenie na okres wakacyjny oświetlenia 

ulicznego na terenie Gminy Dąbrówka.

12 głosów „za”,
0 głosów „przeciw”

0 głos „wstrzymuję się”, 
przy obecności 12 radnych

Ponadto rozmawiano na temat:

• dofinansowania przebudowy parku w Dąbrówce.
• pozyskanie środków na projekt budynku komunalnego na Leśnej w Dąbrówce.
• przewodniczący przekazał informację o przesłaniu skargi na Wójta Gminy 

Dąbrówka do Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego w Warszawie.



Ad. 6 Zamknięcie posiedzenia.

* Po wyczerpaniu powyższego porządku zamknięcia posiedzenia dokonał prowadzący 

wspólne posiedzenie, dziękując obecnym za udział.
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